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Oktober månadsmöte, 11.10.2023
Plats: Klubben

Närvarande: Niko Nordlund, Fanny Ollus, Joar Jensén, Luukas Määttänen, Mia Lindblad,
Harald Åström

Övriga närvarande: Se bilaga 1.

1. Mötets öppnande
Mötet öppnades klockan 18:38.

Fanny Ollus och Niko Nordlund påbörjade pünschen.

2. Konstaterande av mötets beslutförhet och stadgeenlighet
Mötet konstaterades beslutfört och stadgeenligt sammankallat.

3. Uppläsning och godkännande av föredragningslistan
Flaskan konstaterades tom.
Prestationen konstaterades avklarad och godkänd av domarna Mia Lindblad och Anton Taleiko.

Föredragningslistan lästes upp och godkändes.

4. Uppläsning och godkännande av föregående månadsmötets mötesprotokoll
Joar Jensén och Mia Lindblad påbörjade pünschen.
Flaskan konstaterades tom.
Prestationen konstaterades avklarad och godkänd av domarna Luukas Määttänen och Anton
taleiko.

Föregående månadsmötets mötesprotokoll lästes upp och godkändes.

Harald Åström anlände under denna punkt.

5. Valmötets tidpunkt
Joar Jensén och Luukas Määttänen påbörjade pünschen.

Niko Nordlund föreslog att november månadsmötet 8.11 och valmötet 15.11 byter plats. Or-
saken till flytten är att stadgeändringskommittéen har inte ännu kommit fram med ett förslag.
Flytten godkändes.

6. Övriga ärenden
Luukas Määttänen presenterade kommande program:
12.10 Svin och ostkväll
14.10-15.10 LAN på Klubben
17.10 Campussitz
18.10 Sitz med TLK
26.10 Halloween filmkväll
28.10 Sitz med Quantum och Sigma
2.11 Högskoledagen
4.11-6.11 KJYR
6.11 KJYR sillis
8.11 November månadsmöte
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10.11 Sitz 2
15.11 Valmöte
17.11 Herrmiddag
22.11 Filmkväll
30.11 Glöggrundan
14.12 December månadsmöte

Flaskan konstaterades tom.
Prestationen konstaterades avklarad och godkänd av domarna Fanny Ollus och Anton Taleiko.

Niko Nordlund berättade att föreningarna vid Gumtäkts campus hade haft ett möte med
Helsingin luonnontieden lukios rektor och campuskoordinatorn gällande gymnasiets användning
av klassrummet C129, som befinner sig i samma korridor som flera föreningsutrymmen. Det
hade diskuterats att gymnasiet skulle byta till att använda ett annat klassrum, men dekanen
har varit emot ett byte.

Gymnasisternas närvaro på campus diskuterades.

7. Meddelanden
Harald Åström meddelade att Emma Moen gör ett sjukligt bra jobb.

Joar Jensén konstaterade att utföra pünschen två gånger samt fungera som sekreterare var
en dålig idé.

Fanny Ollus presenterade gånget program:
20.9 September månadsmöte
22.9 Filmkväll
25.9 Pokerkväll
28.9 Gulisäventyr
30.9 Fängelsesitz
4.10 Limeksen Appro
5.10 Stadirundan

Fanny Ollus taggade valmötet.

Niko Nordlund konstaterade att ”Hodari och pünschen är bra, tror han lite smått berusad”.

Flera styrelse medlemmar konstaterar att Svenska Naturvetarklubbens kondomer luktar skumt,
bland annat vit choklad och vanilj.

Anton Taleiko konstaterade att de är ett jäkla arbete att få brev med foton till Belarus.

8. Mötets avslutande
Mötet avslutades klockan 19:29.
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Bilagor:
Bilaga 1 Närvarande vid mötet

Ordförande för mötet, Fanny Ollus Sekreterare för mötet, Joar Jensén
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